
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 242
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Vejdirektoratet ikke bruger bæredygtigt slaggegrus til 
alle anlægsprojekter, hvor det er konstruktionsteknisk muligt? Og vil ministeren endvidere 
oplyse, hvad der skal til for at bæredygtigt slaggegrus kan anvendes, da der sandsynlig-
vis kan opnås store CO2-reduktioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christina Olumeko (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på christina.olumeko@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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